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Protokół nr XVII.15 

sesji Rady Powiatu Międzyrzeckiego 

z dnia 30 grudnia 2015 r. 

 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Szałata otworzył obrady sesji o godzinie 

1305 w Starostwie Powiatowym w Międzyrzeczu. Obecnych było 15 radnych 

(nieobecni byli: radny Robert Krzych oraz radny Mieczysław Kuryś). 

Przewodniczący Rady stwierdził zatem, że Rada jest władna do podejmowania 

uchwał. Następnie przywitał zaproszonych gości (lista obecności w załączeniu), 

zgromadzonych radnych, Starostę, Wicestarostę, Sekretarza, Skarbnika, 

przedstawicieli samorządów gminnych,  kierowników jednostek oraz wszystkich 

dyrektorów i komendantów. 

Przewodniczący Rady złożył również wszystkim noworoczne życzenia. Następnie 

przedstawił porządek obrad: 

1. Sprawy organizacyjne sesji: 

a) stwierdzenie quorum, 

b) porządek obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Sprawozdania przewodniczących komisji. 

4. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie wykonywania  działalności powiatu międzyrzeckiego w zakresie 

telekomunikacji (druk nr 75), 

b) w sprawie zmiany uchwały nr VI.30.15 Rady Powiatu Międzyrzeckiego z dnia 

31 marca 2015 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w 2015 roku (druk nr 74), 

c) w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2015 rok (druk nr 76), 

d) w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu pomocy finansowej Gminie 

Przytoczna (druk nr 77), 

e) w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego (druk nr 78). 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

6. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie 

międzysesyjnym. 

7. Przyjęcie protokołu sesji Rady Powiatu z dnia 16 grudnia 2015 roku. 

8. Sprawy organizacyjne Rady Powiatu. 

Nie było żadnych uwag ani wniosków do tego porządku obrad. 

O godzinie 1310 przybył radny Robert Krzych. Obecnych było 16 radnych.    
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Ad 2.    

Nie było żadnych zapytań ani interpelacji, ale głos zabrał radny Jarosław Soroka, 

który złożył wszystkim noworoczne życzenia oraz zaśpiewał kolędę. 

Ad 3. 

Radna Ewa Chwirot, Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej odczytała 

sprawozdanie Komisji z jej działalności w 2015 roku. 

Radny Grzegorz Mrowicki, Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

odczytał sprawozdanie Komisji z jej działalności w 2015 roku. 

Radny Jarosław Soroka, Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

Gospodarczej odczytał sprawozdanie Komisji z jej działalności w 2015 roku.  

Radny Jerzy Kuźmicz, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił 

sprawozdanie Komisji z realizacji planu kontroli w 2015 roku. 

Nie było żadnych pytań ani uwag do tych sprawozdań.   

Następnie Przewodniczący Rady szczegółowo omówił działalność Rady Powiatu  

w 2015 roku.  

Nie było żadnych pytań ani uwag do tego sprawozdania. 

Starosta Grzegorz Gabryelski powiedział o inwestycjach, które w 2015 roku zostały 

wykonane. Wykonano inwestycji na kwotę 13 500 000 zł, z czego połowa pochodziła 

ze środków zewnętrznych. Były to: nowe mosty w Bledzewie, most w Skokach, 

droga do Św. Wojciecha, dokończenie inwestycji w Murzynowie, remont mostu  

w Skwierzynie (droga na Rakowo), chodniki w Lutolu Suchym i Chociszewie, 

remonty dróg w Pszczewie oraz wiele innych mniejszych remontów i napraw dróg  

i chodników. Maksymalnie zostały wykorzystane możliwości pozyskiwania 

środków zewnętrznych. Starosta dodał też, że zostanie w najbliższym czasie 

ogłoszony przetarg na wykonanie dokumentacji budowy obwodnicy Trzciela. Będzie 

też ukończona strategia rozwoju dróg w powiecie międzyrzeckim. Było też mnóstwo 

inwestycji w jednostkach organizacyjnych: podjazd dla karetek w szpitalu, remont 

kominów na dachu muzeum, winda towarowa w DPS-ie w Rokitnie 38 oraz sporo 

mniejszych remontów, np. malowanie korytarzy w szkołach itp. W mijającym roku 

zostało też utworzone Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego. Został też 

przeniesiony Zarząd Dróg Powiatowych do Skoków (budynek na ul. Słonecznej 

został wystawiony na przetarg) oraz PCPR został przeniesiony na III piętro budynku 
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Starostwa, a Kuratorium Oświaty przeniesiono do budynku byłego Zespołu Szkół 

Ekonomicznych na ul. Libelta.  

Starosta serdecznie podziękował wszystkim za to, że można było to wszystko 

zrealizować. Podziękował też za wzorową współpracę wszystkim dyrektorom 

jednostek oraz komendantom. 

Następnie Starosta złożył wszystkim noworoczne życzenia.  

Nie było żadnych pytań ani uwag do wypowiedzi Starosty. 

Ad 4.         

Przewodniczący Rady przeszedł do podjęcia uchwał: 

a) w sprawie wykonywania  działalności powiatu międzyrzeckiego w zakresie 

telekomunikacji (druk nr 75) 

Nie było żadnych pytań ani uwag.  

Rada Powiatu w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę w sprawie wykonywania  

działalności powiatu międzyrzeckiego w zakresie telekomunikacji (druk nr 75). 

Wyniki głosowania: 16 głosów „za”, 0 głosów „przeciwnych”, 0 głosów 

„wstrzymujących”. W głosowaniu brało udział 16 radnych. Uchwała została 

zarejestrowana pod numerem XVII.89.15. 

b) w sprawie zmiany uchwały nr VI.30.15 Rady Powiatu Międzyrzeckiego  

z dnia 31 marca 2015 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza 

się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w 2015 roku (druk nr 74) 

Nie było żadnych pytań ani uwag.  

Rada Powiatu w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały 

nr VI.30.15 Rady Powiatu Międzyrzeckiego z dnia 31 marca 2015 roku w sprawie 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 roku (druk nr 74). Wyniki 

głosowania: 16 głosów „za”, 0 głosów „przeciwnych”, 0 głosów „wstrzymujących”. 

W głosowaniu brało udział 16 radnych. Uchwała została zarejestrowana pod  

numerem XVII.90.15. 

c) w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2015 rok (druk nr 76) 

Nie było żadnych pytań ani uwag.  

Rada Powiatu w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę w sprawie zmiany w uchwale 

budżetowej na 2015 rok (druk nr 76). Wyniki głosowania: 16 głosów „za”, 0 głosów 
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„przeciwnych”, 0 głosów „wstrzymujących”. W głosowaniu brało udział 16 radnych. 

Uchwała została zarejestrowana pod numerem XVII.91.15. 

d) w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu pomocy finansowej Gminie 

Przytoczna (druk nr 77) 

Nie było żadnych pytań ani uwag.  

Rada Powiatu w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały  

o udzieleniu pomocy finansowej Gminie Przytoczna (druk nr 77). Wyniki 

głosowania: 16 głosów „za”, 0 głosów „przeciwnych”, 0 głosów „wstrzymujących”. 

W głosowaniu brało udział 16 radnych. Uchwała została zarejestrowana pod  

numerem XVII.92.15. 

e) w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego (druk nr 78) 

Nie było żadnych pytań ani uwag.  

Rada Powiatu w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę w sprawie ustalenia 

wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego (druk nr 78). Wyniki 

głosowania: 16 głosów „za”, 0 głosów „przeciwnych”, 0 głosów „wstrzymujących”. 

W głosowaniu brało udział 16 radnych. Uchwała została zarejestrowana pod  

numerem XVII.93.15. 

Ad 5. 

Nie było żadnych pytań ani interpelacji, więc brak też odpowiedzi na nie. 

Ad 6.  

Starosta przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu w okresie 

międzysesyjnym. W tym czasie odbyły się 4 posiedzenia. 

16 grudnia Zarząd: podjął uchwałę w sprawie ustalenia wysokości nieodpłatnej 

opłaty za korzystanie z miejsc noclegowych w szkolnym schronisku młodzieżowym; 

zajmował się sprawami budżetowymi; zajmował się sprawami z zakresu gospodarki 

nieruchomościami oraz innej bieżącej działalności Powiatu. 

22 grudnia Zarząd: rozpatrzył sprawy z zakresu edukacji oraz sprawy budżetowe; 

podjął uchwałę o zmianie w budżecie; zajmował się sprawami z zakresu gospodarki 

nieruchomościami oraz sprawami ZDP oraz innej bieżącej działalności Powiatu. 

28 grudnia Zarząd: zajmował się sprawami zmian w budżecie. 
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30 grudnia Zarząd: zajmował się sprawami budżetowymi; podjął uchwałę w sprawie 

planu wykorzystania zasobu nieruchomości Powiatu Międzyrzeckiego od 2016 roku 

do 2018 roku. 

Następnie Skarbnik Remigiusz Biłous omówił sprawy budżetowe, które w czasie 

międzysesyjnym na posiedzeniach Zarządu były analizowane. 

Nie było żadnych pytań ani uwag do sprawozdania Starosty i Skarbnika. 

Ad 7. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Radni mieli możliwość zapoznania się  

z protokołem poprzedniej sesji z dnia 16 grudnia 2015 roku. Zapytał czy są jakieś 

uwagi do tego protokołu. Uwag żadnych nie było, więc Przewodniczący Rady 

stwierdził, że Protokół nr XVI.15 posiedzenia Rady Powiatu Międzyrzeckiego  

z dnia 16 grudnia 2015 roku został przyjęty przez Radę bez uwag. 

Ad 8. 

Przewodniczący Rady powiedział, że następną sesję planuje na 27 stycznia. Na 

początku stycznia będzie projekt planu pracy Rady, który zostanie radnym 

dostarczony. Chciałby też pan Przewodniczący wrócić do tematu elektronicznego 

obiegu dokumentów i materiałów na sesje. Zasugerował też Zarządowi, aby jego 

posiedzenia odbywały się na tyle wcześniej, by móc w tym czasie 7 dni przed sesją, 

bez żadnych niedogodności, dostarczyć radnym materiały.  

Przewodniczący Rady przypomniał też o składaniu do Biura Rady 

propozycji/pomysłów dotyczących ciekawych ludzi/miejsc naszego powiatu. 

Na koniec Przewodniczący Rady jeszcze raz złożył wszystkim serdeczne życzenia 

noworoczne.        

 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XVII sesji o godzinie 1420.      

 

Protokołowała       Przewodniczący Rady Powiatu   

Iwona Podyma       Jarosław Szałata 

 


